

卫理公会以萨迦守望者 23-29/1/2025
正月第四个星期的祷告事项

1. 世界

- a. 美国总统特朗普宣布终止多元性别政策，政府仅承认男性与女性。祷告各国领袖按神旨意施政，彰显公义怜悯；愿人民和谐同心，促进社会包容与公义。
<https://tinyurl.com/ypzd4jjd>
- b. 台湾嘉义县发生 6.4 级地震，造成 27 人受伤。祷告上帝医治伤者，保守救援人员安全与行动，赐智慧应对余震，帮助灾区恢复平安与秩序。<https://tinyurl.com/h95ysvcd>

2. 国家

- a. 副首相阿末扎希倡议成立东盟网络犯罪工作小组，应对网络犯罪威胁。祷告上帝赐智慧领袖，协力打击网络犯罪，守护人民安全，促进社会安定与和平。
<https://tinyurl.com/yzfcctkj>
- b. 南北大道公司预计农历新年前后车流量将增至每日 220 万辆次。祷告上帝保守旅客出行平安，赐智慧合理规划行程，确保交通顺畅，愿每位旅客在佳节期间平安归家。
<https://tinyurl.com/ez9xec4s>

3. 教会

- a. 祷告教会肢体在真爱与互助中团结，彼此建立，激励每位弟兄姐妹在主里成长。
- b. 祷告教会乐龄长辈身体健康，心灵常得安慰，享受主的平安与喜乐，成为群体中的智慧长者。

4. 家庭

- a. 感谢神，赐予家庭在农历新年能一家团圆，愿家人珍惜相聚时光，彼此分享爱与祝福。
- b. 祷告上帝保守家庭成员在农历新年期间的健康，避免过度饮食，遵循健康生活方式，享受平安与喜乐。

The Methodist Issachar Watcher 23-29/1/2025

Prayer Items for 4th week of January

1. World

- a. U.S. President Trump announced the termination of the multi-gender policy, with the government recognizing only male and female. Pray that national leaders govern according to God's will, demonstrating justice and mercy; may people live in harmony and unity, promoting societal inclusion and justice.
- b. A 6.4 magnitude earthquake struck Chiayi County, Taiwan, injuring 27 people. Pray for God's healing for the injured, protection and safety for rescuers, wisdom to respond to aftershocks, and may the affected area recover peace and order.

2. Country

- a. Deputy Prime Minister Ahmad Zahid proposed the establishment of an ASEAN Cybercrime Task Force to address cybercrime threats. Pray that God grants wisdom to leaders, to work together in fighting cybercrime, safeguarding the security of the people, and promoting societal stability and peace.
- b. The North-South Expressway Corporation expects traffic to rise to 2.2 million vehicles per day around the Lunar New Year. Pray that God protects travelers, grants wisdom in planning their journeys, ensures smooth traffic flow, and may every traveler return home safely during the festive season.

3. Church

- a. Pray that the church body is united in true love and mutual support, building one another up and encouraging each brother and sister to grow in the Lord.
- b. Pray for the health of the elderly members of the church, that their spirits may always find comfort, and that they may enjoy God's peace and joy, becoming wise elders in the community.

4. Family

- a. Thank God for the opportunity for families to reunite during the Lunar New Year; may family members cherish their time together and share love and blessings.
- b. Pray that God protects the health of family members during the Lunar New Year, prevents overindulgence, leads them to follow a healthy lifestyle, and may they enjoy peace and joy.

Pengawal Isakhar Methodist 23-29/1/2025

Doa minggu keempat Januari

1. Dunia

- a. Presiden Amerika Syarikat Donald Trump mengumumkan penamatan dasar jantina pelbagai, dan kerajaan hanya mengiktiraf lelaki dan wanita. Doakan pemimpin negara mengikut kehendak Tuhan dalam mentadbir, memperlihatkan keadilan dan belas kasihan; semoga rakyat hidup harmoni dan bersatu, mempromosikan penerimaan dan keadilan dalam masyarakat.
- b. Gempa bumi 6.4 magnitud melanda Daerah Chiayi, Taiwan, menyebabkan 27 orang cedera. Doakan Tuhan menyembuhkan yang cedera, menjaga keselamatan pasukan penyelamat, memberi kebijaksanaan untuk menghadapi gegaran susulan, dan membantu kawasan bencana pulih dengan aman dan teratur.

2. Negara

- a. Timbalan Perdana Menteri Ahmad Zahid mencadangkan penubuhan kumpulan kerja jenayah siber ASEAN untuk menangani ancaman jenayah siber. Doakan Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada pemimpin, bekerjasama untuk menangani jenayah siber, melindungi keselamatan rakyat, serta mempromosikan keamanan dan kestabilan dalam masyarakat.
- b. Syarikat Lebuhraya Utara-Selatan menjangkakan aliran trafik akan meningkat sehingga 2.2 juta kenderaan sehari menjelang dan selepas Tahun Baru Cina. Doakan Tuhan menjaga perjalanan para pengembara, memberikan kebijaksanaan untuk merancang perjalanan dengan baik, memastikan kelancaran trafik, dan semoga setiap pengembara dapat pulang dengan selamat pada musim perayaan ini.

3. Gereja

- a. Doakan agar tubuh gereja bersatu dalam kasih dan saling membantu, membina satu sama lain, serta menggalakkan setiap saudara dan saudari dalam Kristus untuk berkembang dalam iman.
- b. Doakan agar anggota gereja yang berusia lanjut diberikan kesihatan tubuh dan ketenangan jiwa, menikmati kedamaian dan sukacita Tuhan, dan menjadi bijaksana bagi komunitas gereja.

4. Keluarga

- a. Syukur kepada Tuhan kerana memberi peluang keluarga berkumpul sempena Tahun Baru Cina, semoga ahli keluarga menghargai masa bersama, saling berkongsi kasih dan berkat.
- b. Doakan Tuhan menjaga kesihatan ahli keluarga sepanjang Tahun Baru Cina, mengelakkan makan berlebihan, mengikuti gaya hidup sihat, dan menikmati kedamaian serta sukacita.